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Plats och tid Mikaelskyrkan, Ryd, kl. 15:00 - 17:00 
  
Beslutande Liselotte Fager (KD) vice ordförande 

Birgitta Wallberg (S) 
Birgitta Rydhagen (MP) 
Jessica Eek (V) 

  
Övriga deltagande Lidia Posluk, biträdande rektor, Nya Rydsskolan 

Håkan Stenbäck, kommissarie , Polismyndigheten 
Linköping 
Paul Forssander, diakon, Mikaelskyrkan, Ryd 
Ola Nilsson, ordförande, Förtroenderådet Ryd 
Axel Johansson, driftchef, Ryds Herrgård 
Annika Samuelsson, fastighetsansvarig, Kårservice 
Eva Angbratt, stadsdelssamordnare, Linköpings 
kommun 
Anando Mesic, områdesansvarig, AB Stångåstaden 
Karin Larsdotter, präst och verksamhetsansvarig, 
Mikaelskyrkan Ryd 
Maria Sjöberg, sekreterare, Geografiska utskottet 

  
Sekreterare Maria Sjöberg 
  
Ordförande Liselotte Fager 
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1 Möte med Ryds samverkansråd 
Dnr GEO 2017-5 

Ärende 
Liselotte Fager, vice ordförande, hälsar samverkansrådet och utskottet 
välkomna till mötet, därefter vidtar en kort presentationsrunda. Nedan 
redovisas kortfattat samtliga närvarande föreningars och organisationers 
lägesrapport under mötet. 

Ryds geografiska utskott 
Liselotte Fager, vice ordförande i Ryds geografiska utskott inleder med en 
beskrivning av utskottets roll och uppdrag. Birgitta Rydhagen berättar om 
pågående planer för byggnation i området och att diskussion förs hur 
geografiska utskotten ska fungera i framtiden - dess roll och funktion. Detta 
görs i samband med översyn av den politiska organisationen. 

Nya Rydsskolan 
Lidia Posluk berättar att hon är relativt ny i sin roll som biträdande rektor på 
Nya Rydsskolan. Lidia påtalar vikten av att delta vid samverkansrådet och i 
informationsflödet kring området. 

Polismyndigheten Linköping 
Håkan Stenbäck berättar om att ett samverkansavtal mellan polisen och 
kommunen har tecknats. Vidare har polisen omorganiserat och resurser flyttas 
därför dit de behövs. Mycket positivt är att det i nuläget inte finns några 
tendenser till större oro i området. 

Mikaelskyrkan 
Paul Forssander upplever att det är svårt att komma i kontakt 
med socialtjänsten och svårt för många att förstå hur systemet fungerar. 
Önskvärt vore att det fanns tydligare ingång till handläggare i kommunen. 
Vidare efterfrågas flerpartssamtal. Eva Angbratt, stadsdelssamordnare 
informerar om att ett så kallat callcenter planeras där en rad frågor kommer 
kunna samlas kring en person, exempelvis arbetsförmedling, socialtjänst och 
barnomsorg. Eva Angbratt tar med sig synpunkterna vidare till kommunens 
socialtjänst. Vidare framkommer önskan om samverkan med servicehuset. 
Birgitta Rydhagen informerar om att denna fråga är lyft till chefer inom 
verksamheten. Karin Larsdotter och Paul Forssander informerar om aktivitet i 
form av språkcafé två gånger per vecka, måndagar och torsdagar. 

Förtroenderådet Ryd 
Ola Nilsson representerar studenterna i Ryd och för närvarande är fokus på 
frågor kring lokaler och informationsspridning. Föreningslivet är något man 
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vill satsa mer på i området och som det finns engagemang för. Det finns dock 
behov av fast föreningslokal och dialog är inledd med Stångåstaden kring detta. 

Fastighetsansvarig, Kårservice 
Annika Samuelsson och Axel Johansson informerar om planerna 
för renovering av Ryds Herrgård som beräknas påbörjas i oktober i år. 
Diskussion pågår även när det gäller verksamhetsinriktningen efter 
renoveringen. Tanken är att försöka öppna upp verksamheten med mer miljöer 
för studieplatser, mötesrum, fik och festarrangemang. Om det finns önskemål 
och synpunkter angående lokalerna i Herrgården, kontakta Annika alternativt 
Axel. Inför sommaren förbereds nu för att ta emot nya studenter. 

Områdesansvarig Stångåstaden 
Anando Mesic informerar en rad aktiviteter främst inom ramen för det projekt 
som pågår 2016-2020. Projektet har fyra fokusområden bestående av 
relationskapande/boendeinflytande, fastighetsutveckling, aktiviteter och vägen 
till jobb samt organisation. Nyhetsbrev kommer att skickas ut till alla boende i 
Ryd och om önskemål finns att annonsera där går det bra att kontakta Anando. 
Avtal är nu tecknat med AC Studenterna, studentlag i fotboll, att hålla i 
ungdomsträning. Vidare arbetas med ”hållbar förskola” vilket innebär att cirka 
80 barn ingår i skötselpatruller som ska hjälpa till med att hålla fint i området. 
Ytterligare aktivitet består i att hela Ryd ska städas den 18 maj, ett samarbete 
med Nya Rydsskolan. Vidare finns aktivitet där studenter lär 
barn/ungdomar att koda/programmera samt aktivitet tillsammans med 
Friluftsmuseet Gamla Linköping för barn att lära om sin 
stad. Stångåstaden fyller 75 år och det kommer att firas i Ryd den 17 maj 
kl.18:00 i aktivitetsparken. Anando Mesic önskar skicka med utskottet behovet 
av att positiva saker som sker i Ryd borde belysas i media. Inom kort kommer 
artikel om Nya Rydsskolan. 

Stadsdelssamordnare Ryd 
Eva Angbratt är stadsdelssamordnare som tar emot synpunkter och frågor som 
rör området Ryd. Hon är ny i sin roll och har bland annat påbörjat samarbete 
med studenterna. 

Liselotte Fager lyfter å geografiska utskottets vägnar frågan kring 
högtidsfirande i området. Anando Mesic informerar om Stångåstaden arbetar 
för ett nationaldagsfirande. 

Nästa möte för geografiska utskottet och samverkansrådet bestäms till den 14 
september kl.15:00 på Stångåstaden. 

Liselott Fager tackar samverkansrådet för dagens möte, information 
och värdefulla diskussioner. 
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Geografiskt utskott Ryds beslut 
Utskottet noterar informationen och beslutar att nästa möte med 
samverkansrådet äger rum den 14 september kl.15:00 på Stångåstaden.  

__________ 
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2 Brottsstatistik 2017 
Dnr GEO 2017-4 

Ärende 
Utskottet har tagit del av bifogad brottsstatistik. 

Geografiskt utskott Ryds beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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3 Revisionsberättelse för de geografiska utskotten 
Dnr GEO 2017-50 

Ärende 
Utskottet har tagit del av bifogad revisionsberättelse. 

Geografiskt utskott Ryds beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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4 Rapporter 
Dnr GEO 2017-6 

Ärende 
Utskottets sekreterare rapporterar från gemensamt presidiemöte för de 
geografiska utskotten och kommunfullmäktige, den 17 februari. Vid mötet 
var drygt hälften av utskotten representerade. Vid mötet framkom att utskotten 
upplever att det är bra med höjda ambitioner men det upplevts negativt med 
minskade markeringsmedel. Information behöver ges i god tid för bättre 
planering och kommunikationen behöver bli bättre. De utskott som var 
representerade uttryckte behov av att få vara med mer i processen. Förslag om 
utbytesgrupper mellan utskotten diskuterades också. Ordföranden i 
valnämnden tog upp ambitionen att öka valdeltagandet, där de geografiska 
utskotten kan spela en roll. Utskotten uppmanas att återkomma till ordföranden 
i valnämnden om och på vilket sätt utskotten kan bidrag till detta. Vid mötet 
presenterade varje utskott de aktiviteter som planeras under 2017. 

Utskottets sekreterare rapporterar om att ny broschyr tar tagits fram för att 
kortfattat beskriva utskottens uppdrag tillsammans med kontaktuppgifter till 
respektive utskott. Vidare har kontaktuppgifter till utskotten återinförts 
i tidningen Dialog. 

Utskottets sekreterare rapporterar om tagna kontakter inför att utskottet ska stå 
i Ryds centrum den 22 juni. 

Geografiskt utskott Ryds beslut 
Utskottet noterar informationen och beslutar att diskutera frågan om 
utskottets roll när det gäller ambitionen att öka valdeltagandet, vid mötet 
den 22 juni. 

__________ 
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5 Förrättningar 
Dnr GEO 2017-64 

Ärende 
Följande förrättning har anmälts: 

Liselotte Fager 

2017-03-01 kl.13:00-16:00, Föreläsning Hans Abrahamsson 

Geografiskt utskott Ryds beslut 
Utskottet godkänner anmäld förrättning. 

__________ 
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6 Övriga frågor 
Dnr GEO 2017-8 

Ärende 
Birgitta Rydhagen tar upp frågan kring översynen av den politiska 
organisationen och huruvida frågan ventilerats i de olika partierna. Utskottets 
ledamöter framför att så skett och tar upp dagens möte med samverkansrådet 
som exempel på konstruktivt möte i frågor kring utskottets geografiska 
område. 

Geografiskt utskott Ryds beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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7 Nästa möte 
Dnr GEO 2017-9 

Ärende 
Nästa möte äger rum torsdagen den 22 juni kl.13:00. Utskottet önskar träffa 
medborgare i Ryd centrum kl.13-14 och därefter har möte i lämplig 
närliggande lokal. Med tanke på att mötet infaller dagen före 
midsommarafton bedöms möte med förening/föreningar inte aktuellt. Vid nästa 
möte önskar utskottet diskutera utskottets roll när det gäller ambitionen att höja 
valdeltagandet, eventuellt högtidsfirande i området samt samverkansrådets 
medskick när det gäller medias belysning av området. 

Utskottet ger sekreteraren i uppdrag att till nästa möte undersöka vad 
kommunen anordnar för aktiviteter kring nationaldagsfirande. 

Geografiskt utskott Ryds beslut 
Utskottet beslutar om mötets innehåll den 22 juni enligt ovan och ger 
sekreteraren i uppdrag att till nästa möte undersöka vad kommunen 
anordnar för aktiviteter kring nationaldagsfirande. 

__________ 
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